
MR notulen maandag 26 mei 2023 

 

Aanwezig: Rob, Miranda, Esther, Wendy, Joey, Jordi en Wendy 

Extra gast aanwezig: Eva, ouder 

 

Agenda: 

1. Welkom en akkoord notulen 

2. Formatie 2023-2024 

3. Schoolleider 

4. Verkeersveiligheid nieuwbouw 

5. Nieuwbouw 

6. NPO 

7. GMR 

8. Rondvraag 

 

1. Iedereen wordt welkom geheten met name Eva. Zij heeft zich aangemeld om als oudergelede 

in het nieuw schooljaar toe te treden in de MR. Aangezien er nog een kandidaat is zal er een 

korte kennismaking in de nieuwsbrief komen waarin beide ouders zich voorstellen. Op de 

ouderavond in September zal er dan gestemd gaan worden welke ouder in de MR mag 

plaatsvinden. Iedereen heeft zich aan Eva voorgesteld. 

De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd en kunnen op de site geplaats 

worden.  

2. De formatie van 2023-2024 krijgt 5 nieuwe gezichten. Doordat er 4 collega’s iets anders gaan 

doen zijn er vacatures geplaatst en deze zullen in het nieuwe schooljaar ingevuld worden. De 

school is blij dat dit gelukt is aangezien er een grote schaarste is om leerkrachten te vinden. 

Er is tevens een nieuwe zorg coördinator aangenomen. Ondanks dat het gelukt is om de 

formatie voor het komend schooljaar kloppend te krijgen staat er nog wel een vacature open.  

3. Er is een nieuwe schoolleider aangenomen die per 01-08-2023 gaat beginnen. Jesper is zijn 

naam en zal de komende weken zijn gezicht laten zien op de school om zo kennis en collega’s 

te leren kennen. Rob zal hem gaan begeleiden met het reilen en zeilen van de 

werkzaamheden binnen en buiten de school. Door de aanname van een schoolleider kan Rob 

zijn taken beter verdelen en zo ook zijn aandacht aan het team.  

4. Tijdens de vorige vergadering is een plattegrond gedeeld hoe de gemeente het ziet voor de 

verkeersveiligheid rondom het nieuwe schoolgebouw. Deze is ook gedeeld met de 

Vroonermeerschool. Er zijn nog vragen over deze nieuwe verkeerssituatie. Er is besloten om 

te wachten met verdere acties vanuit de MR tot Januari 2024 als er een “rondleiding” wordt 

ingepland met de gemeente Alkmaar op de nieuwe locatie. Wordt vervolgd. Klein Alkmaar zal 

hiervan ook de hoogte worden gebracht.  

5. Woensdag 28 juni zal er een excursie plaats vinden in het nieuwe gebouw. Vanuit de 

gemeente is doorgegeven dat de school niet op het elektrische net kan. Hierdoor zal de 

school moeten draaien op een diesel aggregaat tot 2029. De MR is met stomheid geslagen en 

die niet alleen. Advies aan Rob is om aan te geven aan de gemeente Alkmaar om de 

zonnepanelen dan nog niet te plaatsen maar 5 jaar later dit te doen. Er zal tevens een 

verzoek bij de aannemer komen om in de laatste fase een mogelijkheid is om alvast te 

kunnen beginnen met inrichten. De deadline kan anders niet gehaald worden. Er is nog 

steeds geen mogelijkheid om de verhuizing te verschuiven naar het einde van het schooljaar.  

De definitieve vakantie planning zal na de zomer vakantie en voor de herfst vakantie 

genomen moeten worden.  



Over de inrichting is goed nagedacht en een besluit genomen. Er zal nu een begroting 

opgesteld worden. Over de buitenruimte is een keuze gemaakt en ook hier zal binnenkort 

een begroting overhandigd worden.  

6. De NPO gelden zijn goed gebruikt. Wel zal er in het nieuwe schooljaar meer en extra 

aandacht gegeven worden aan het rekenen. Dit is nog beneden niveau. De doelen die zijn 

opgesteld voor het gebruik van de NPO gelden zijn gehaald en worden mondjes maat 

doorgezet en afgerond. Rob zal een overzicht maken en overhandigen met betrekking tot het 

ingezette NPO gelden en wat er nog “over” is.  

7. Esther geeft een korte up date wat er besproken is tijdens de GMR. Er zitten hier 3 

leerkrachten en 3 ouders in. Aangezien er 1 ouder weggaat is er een vacature uitgekomen. 

Esther zal in de MR tijdens elke vergadering een korte samenvatting geven wat er speelt.  

8. Joey vroeg zich af waarom de IEP toets niet van te voren wordt aangegeven. Doordat het 

tegenwoordig digitaal gaat is het geen groot probleem als een kind dit later moet inhalen.  

Joey vroeg ook of er al wat meer bekend is van een kunstwerk voor op en rond het plein van 

de nieuwe school. Hier kon Rob op bevestigen dat dit rond is en dat er 2 verschillende 

kunstwerken zullen komen.  

Joey had ook een vraag hoe de school om gaat met gender neutraal. Dit is een open 

onderwerp waar elke leerkracht open in staat en dat het bespreekbaar is.  

 

Voorstel ouderavond op 20 september 2023 

Eerst volgende vergadering MR is op 12 september 2023 om 19.30 uur 

 

Ten slotte wordt Wendy hartelijk bedankt voor de afgelopen jaren aan haar deelname in de 

MR met een bos bloemen.  

 

Actie punten: 

Rob: overzicht verstrekking NPO gelden 

Rob: contact gemeente Alkmaar omtrent zonnepanelen en de definitieve verhuis dag school 

en verschuiving verhuis dag. 

Esther: kort verslag GMR 


